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Geachte leden van het College, 
 
 
In de gemeente Waalwijk staat groen hoog op de agenda. Wie denkt aan de Entente Florale, de 
avond met het inwonerspanel over Groen, aan de werkbijeenkomst Natuurlijk!Waalwijk en het nog 
te houden groen- en natuur LAB, zou een positieve indruk krijgen van de gemeente. Een 
belangrijke uitkomst van het inwonerspanel was dat onze inwoners de aanwezigheid van bomen in 
hun omgeving het belangrijkste vinden. Het is ondergetekende niet duidelijk waarom er een 
werkbijeenkomst Natuurlijk!Waalwijk moet worden gehouden èn een groen- en natuur LAB, maar 
dat terzijde.  
Op de gemeentepagina van 17 oktober stond dat groen verdwijnt en dat het college die trend wil 
doorbreken, want groen is waardevol voor de maatschappij. Het belang van groen is ook 
onderstreept in het Coalitieprogramma Samen Duurzaam Vooruit (pagina14. Maar het groen lijkt 
ook op een andere wijze hoog op de agenda te staan en dat roept de vraag op of het college wel 
de trend wil doorbreken. Want op 28 november stond namelijk op de gemeentepagina dat een 
vergunningaanvraag was ingediend voor de kap van 62 bomen aan de Oudestraat te Waspik. Op 21 
november werd melding gemaakt van de aanvraag voor de kap van een heel populierenbos aan de 
Waspiksedijk te Sprang-Capelle. En op 14 november was het ook al raak: de gemeente heeft een 
vergunning verleend voor de kap van 41 bomen aan de Industrieweg te Waalwijk. 
Onlangs werd bekend dat de gemeente Waalwijk op de Groenindex van de universiteit van 
Wageningen op plaats 361 van de 388 gemeenten staat. Het lijkt erop dat de strategie is om eerst 
op plaats 388 te komen, waarna met behulp van de Groene Agenda de weg naar boven wordt 
ingezet. Het lijkt erop dat de balans die het coalitie zegt te zoeken tussen People, Planet en Profit, 
inhoudt dat eerst wordt gekozen voor de P van Profit. Het lijkt erop dat de in het 
coalitieprogramma genoemde revitalisering van de oudere bedrijventerreinen – ook op het vlak 
van groenvoorziening – betekent dat eerst veel bomen zullen worden gekapt. 
Onze vragen nu richten zich met name op het verlenen van de kapvergunning voor de 41 bomen 
aan de Industrieweg. Deze bomen maken deel uit van de Groene Hoofdstructuur, zoals die op 21 
december 2017 door de gemeenteraad is vastgesteld. Bomen op bedrijventerreinen zijn erg 
belangrijk in het tegengaan van hittestress en wateroverlast. Bij de aanleg van de Industrieweg is 
een vrije groenstrook gerealiseerd. In de loop van de jaren is die strook al fors aangetast door de 
expansie van de bedrijven. Gebouwen zijn vergroot en parkeerplaatsen zijn gerealiseerd tegen en 
zelfs op de groenstrook. Er zullen vast ondernemers (en werknemers) hebben geklaagd over 
overlast, zoals bladval. Dat is een bekend fenomeen. Vrijwel iedereen wil graag bomen vanwege de 



bekende voordelen maar niet voor de deur vanwege de overlast. Daarom werkt de gemeente 
Waalwijk al jaren met een objectieve meetmethode zoals die is beschreven in de Werkwijze 
Bomen. Daarin worden volgens heldere maatstaven punten toegekend aan de waarde en de 
overlast van de bomen. Zolang het saldo positief is (waarde > overlast) mag de boom niet worden 
gekapt. Bij projecten gelden andere regels, maar voor zover bekend is langs de Industrieweg geen 
sprake van een project. Na deze inleiding wil onze fractie bezwaar aantekenen tegen de verleende 
omgevingsvergunning en u de volgende vragen stellen: 
 

1. Kan het college, waarin ook een wethouder van GroenLinksaf zitting heeft, uitleggen hoe 
het de passages over groen in het Coalitieprogramma interpreteert? 

2. Waarom is een kapvergunning verleend voor de kap van 41 (op het oog) gezonde bomen 
aan de Industrieweg te Waalwijk? 

3. Waarom wordt sinds enige tijd bij de bekendmaking van vergunning(aanvragen) niet meer 
consequent vermeld om welke boomsoort het gaat?  

4. Is bij het beoordelen van de aanvraag de Werkwijze Bomen gehanteerd? 
a. Zo ja, kunnen de toetsingsformulieren worden vrijgegeven (digitaal of via de griffie)? 
b. Zo neen, waarom niet en zet deze ontwikkeling de deur open voor allerlei andere 

aanvragen die een groener Waalwijk nog onbereikbaarder maken? 
5. Hoe denkt het college de verstening van bedrijventerreinen en daarmee de toename van 

hittestress tegen te gaan? 
 
Velen denken dat het kappen van een boom voldoende is gecompenseerd, als een nieuwe wordt 
geplant. Maar vaak duurt het jaren voordat een boom eenzelfde ecologische waarde heeft als het 
gekapte exemplaar. 

6. Is het de bedoeling dat aan de Industrieweg herplant plaatsvindt? 
a. Zo ja, hoe verhouden zich de nieuwe bomen tot de nog te kappen bomen? 
b. Zo neen, waarom niet? 

 
De gemeenteraad heeft in 2017 bij het vaststellen van de APV het raadsvoorstel in die zin 
geamendeerd dat de gemeente nog steeds een kapvergunning moet aanvragen wanneer het een 
boom in het openbaar gebied wil kappen. 

7. Is het achteraf gezien verstandig geweest dat de raad dit besluit heeft genomen  of heeft 
dit toch geen zin gehad, aangezien het college inmiddels eigen regels lijkt te hanteren? 

Op dit moment worden ten oosten van de Industrieweg in de polder de nodige werkzaamheden 
uitgevoerd ten behoeve van de uitbreiding van het bedrijventerrein. Dat vormt een bedreiging 
voor de fauna aldaar, die zal moeten uitwijken naar elders. Tegen die achtergrond is grootschalige 
kap van het groen aan de Industrieweg niet wenselijk. 

8. Is dit aspect bij de vergunningprocedure meegewogen? 
 
 
Met grote belangstelling wachten wij uw beantwoording af. 
 
 
Hoogachtend, 
mede namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Jan van Groos 
 


